
Styremøte Randsfjord fuglehundklubb 

Sted: Frivillighetens hus  

Dato: 21.11.23, kl. 19:30 

 

Til stede: Nils, Ina og Anne Cathrine. Trond koplet seg opp på Teams kl.20:00 

Forfall: Joakim, Leif Håkon 

 

Dagsorden: 

1. Godkjenning av dagsorden. 

Referat var allerede godkjent. 

2. Oppfølgningspunkter fra forrige møte: 

 

1. Status aksjoner noteres i arbeidsdokumentene fra styremøtereferatene. Word tabell lages over 

oppgaver. 

2. Lagring av dokumenter: Tas som egen sak 

3. Innmelding i klubben – nå OK på websiden 

4. Utkast årsplan for aktiviteter laget og vil bli behandlet 

5. Lagerlokale på Frivillighets hus. Vi takker ja til å ha nøkkel til FH liggende hos Hønefoss 

vaktselskap, gitt at det er døgnbemannet slik at nøkkel kan hentes/leveres på kveldstid. 

6. Utstillingsteltene er i RFK hengeren, som nå står hos Nils. Støttebein til henger er kjøpt, Nils 

monterer dem, han avtaler levering av utstillingsteltene til Anne Cathrine for oppbevaring der. 

Vognkortholder kjøpes inn slik at vognkortet kan oppbevares i hengeren til enhver tid. 

7. Skytesimulator – Joakim har tatt kontakt med Elisabeth Hovde Bjerknes, de avtaler nærmere. 

8. Dressurområder – tas senere som nytt punkt. 

 

Sak 3: Adgang til egen, privat trening for instruktører i klubben.  

 
I avtalen for instruktører heter det:  
«Instruktør kan ikke drive instruktørvirksomhet i privat regi. Ei heller hos andre interessenter, betalt eller 
ubetalt, uten at dette er godkjent med den forening som betaler utdanning/oppdatering.» 
 
Styret mener det skal tas inn et tillegg i kontrakten som går ut på at privat trening kan søkes om tillatelse 
til og at styret kan gi tillatelse ved at følgende tekst legges inn i kontrakten: 
 
«Instruktører kan gis tillatelse til private treningsopplegg etter søknad for ett år om gangen. 
Søknaden skal inneholde type trening som ønskes, og det er en forutsetning at treningen / kurs/ 
arrangementet ikke kommer i konflikt med klubbens aktiviteter, men blir et supplement til denne. Det 
betyr at private opplegg må tilpasses klubbens opplegg». 



Sak 4. Bruker mal for avholdelse av jaktprøver.  

Det ble besluttet å lage en brukermal for jaktprøve.  

Sak 5. Skogsfuglprøven til høsten 

Vi trenger minst en person til dette.   

Sak 6. Uniq-avtalen 

Styret arbeider med å få regnskapsmessig avviklet denne før årsmøtet 2024. 

Sak 7.  Halne 2024 

Det blir i 2024 helgen 30.08 til 1.9. Invitasjon til å melde seg på legges ut om kort tid. 

 
Sak 8- Utstillingen 2024  
Enighet om at de som er ansvarlige for arrangementet må lage et budsjett for dette i forkant.  
 
Sak 8 – Vintersamling 2024 
Det er ønskelig fra medlemmene om at dette arrangeres. Gjerne sammen med andre klubber. 
Det arbeides med dette videre. 
 
Sak 10 – Årsplan  
Utkast er laget. Dette må suppleres underveis. Viktig å legge ut hovedbegivenheter på FB og 
nettet så snart som mulig.  
 
Sak 11 – Dressurområde/treningsområde 
Styret arbeider med å få nye dressur- og treningsområder. Det vurderes også å ta kontakt med 
Ringerike kommune.  
 
Sak 12 – Neste styremøte 
Avtalt mandag 8 januar i tillegg til tirsdag 23. januar. Frivillighetens hus. 
 
 
Møtet slutt kl. 21.40  
 
 
 
 


